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VS. We hebben vrijwel alle 
wereldwijde future- en optiemark-
ten en een wereldwijd, zeer 
uitgebreid aanbod van vastrenten-
de waarden. We hebben ook met 
afstand het grootste aanbod van 
etf’s van heel Europa en ook in 
beleggingsfondsen hebben we een 
heel omvangrijke selectie. Ik denk 
dat dit een heel goede zaak is als je 
een belegger bent die wereldwijd 
risico wil spreiden. Daarnaast 
hebben we ook een geavanceerd 
aanbod aan complexe producten op 
het gebied van vreemde valuta's, 
CFD’s en ga zo maar door. Tegelij-
kertijd richten we ons erop om de 
nieuwste oplossingen te bieden aan 
klanten die de vraag hebben wat ze 
met hun geld moeten doet. We 
gaan ook een hoop initiatieven 
laten zien op dat vlak.”

8 Een enorm breed aanbod is 
vooral interessant voor de 
actieve belegger. Wat biedt u 
mensen die meer op de lange 

termijn vermogen willen opbouwen?
“Ik denk dat die ook een goede 

risicospreiding willen. Voor ons 
is dat ook een heel belangrijk 
segment en ik denk oprecht dat 
we ook voor hen een beter 
platform hebben dan wie dan ook 
in de markt. We bouwen heel veel 
hulpmiddelen op basis van 
kunstmatige intelligentie om 
klanten digitaal beter te bedie-
nen. Trainingen, maar ook tools 
die mensen helpen begrijpen in 
welke sectoren ze moeten 
investeren. Ik denk dat we veel 
meer digitale interactie gaan zien 
zowel van investeerders als 
handelaren.”

9 U noemde de negatieve rente. 
Daar heeft u in Denemarken al 
langer ervaring mee. Hoe kijkt u 
daarnaar?

“Het is natuurlijk een probleem 
als een bank veel klanten heeft 
met contante tegoeden en moet 
betalen om die tegoeden aan te 
houden. Wij proberen klanten te 
laten begrijpen dat, hoewel wij de 
negatieve rente betalen, hun geld 
nog steeds wordt opgegeten door 

inflatie. Nu in cash zitten kost 
geld, het maakt niet uit of de bank 
betaalt of niet.”

10 Wat kunt u doen om 
klanten te overtuigen 
om toch te gaan 
beleggen?

“Met de handelsoorlog, brexit,  
de zwakke groei, hebben we 
natuurlijk een moeilijk investe-
ringsklimaat. Juist daarom is  
het heel belangrijk om risico te 
spreiden. Ik denk dat er een hoop 
ruimte voor verbetering is als  
het gaat om vermogensbeheer-
producten. Wij hebben daarvoor 
de instrumenten op het platform, 
zoals modellen van Morningstar, 
Brown Advisory en anderen die 
goedkoper en transparanter zijn 
dan wat er verder beschikbaar  
is. Ik verwacht dat negatieve 
rentes helaas voorlopig bij ons 
blijven. In de tussentijd gaat het 
er voor ons om klanten te 
ondersteunen bij het maken van 
de juiste beslissingen over hun 
vermogen.”
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